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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fontos annyira a kormánynak a 
drogprobléma, hogy egy drogellenes stratégiát időben el tudjon készíteni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés a hazai drogfogyasztás és terjesztés megfékezése kapcsán 2013-ban Nemzeti 
Drogellenes Stratégiát dolgozott ki, amely 2020 végén lejárt és azóta sincs hír az újabb stratégia 
kidolgozásáról.

Sajnálatos tény, hogy 2020-ra nemhogy nem lett drogmentes Magyarország, ahogy a stratégia 
célként kitűzte, de lecsökkent az iskola prevenciók száma, az újfajta, gyorsított szabályozások 
ellenére tarolnak a kétes eredetű dizájner drogok és a drogellenes rendőri fellépések kapcsán pedig 
arányaiban nagyobb részt kapnak a fogyasztók elleni fellépések, pedig véleményem és a szakmai 
vélemény szerint elsősorban a terjesztőket kellene elfogni és büntetni. Mindemellett pedig az elmúlt
években a probléma kezelésére fordított pénzek sem megfelelően lettek beosztva. Van tehát 
probléma bőven a területen.

Jelen kérdésemben azonban nem szeretném mélyebben taglalni a problémákat, vagy épp vitát nyitni
a Nemzeti Drogellenes Stratégia eredményeiről vagy kudarcairól, hiszen ez a felszólalási műfaj erre
alkalmatlan. Kérdésem inkább arra irányul, hogy miért nincs új stratégia?

Az vitathatatlan tény ugyanis, hogy a drogprobléma megoldása egy hosszútávú folyamat, amelyhez 
drogstratégiára szükség volt és lesz a jövőben is, a folytonosságot pedig a kormánynak fenn kell 
tartania új célok megfogalmazásával. Hiszen stratégia nélkül olyan a kormányzati kezelés, mintha 
úgy építenének egy házat, hogy ahhoz nincs is terv, a munkások nem beszélnek egymással, azt se 
tudják, hogy mire van pénz, mire nincs az építkezés folyamán, hogy mivel haladjanak és még 
lehetne sorolni a példákat.



A lényeg tehát az, hogy stratégia nélkül nem lehetséges alapos, komolyan vehető munka ezen a 
területen, az pedig önmagában is elgondolkodtató, hogy miért nem fontos annyira a kormánynak ez 
a terület, hogy egy stratégiát időben megalkosson?

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2020-ban lejárt Nemzeti Drogellenes Stratégia 
után miért nem készült újabb drogellenes stratégia és mikorra várható az?
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